
Predseda SPPK E. Macho o pestovaní repky olejnej

V uplynulých dňoch sa začalo intenzívnejšie diskutovať o repke olejnej. Aktivisti aj nové vedenie
agrorezortu hovoria, že by mala aspoň sčasti ustúpiť iným plodinám. Pestovatelia ale tvrdia, že o
repke vznikli nepravdivé mýty. Viac o tejto téme povedal predseda Slovenskej poľnohospodárskej a
potravinárskej komory Emil Macho v TA3.

 

 


